
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-14, § 24 

 

 Tid: 14 april 2009 kl 16.40 – 17.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 24 april 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Per Johansson (fp)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. Vidare 

tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, 

Staffan Forsell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreterarna Magnus Thulin och Tobias Holdstock från roteln. 



  

 
 § 24 

Trygghetsbelysning på parkvägar. Genomförandebeslut 

Dnr T2009-610-00820 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar för sin del att trygghetsskapande 

 parkbelysning får genomföras enligt kontorets förslag med totalt 120 mnkr .  

2. Nämnden föreslår att kommunfullmäktige godkänner nämndens 

 genomförandebeslut. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 23 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten 

 Kajsa Stenfelt föreslog att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens 

 sammanträde. 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) föreslog återremiss enligt följande: 

1 Ärendet återremitteras. 

2 Kontoret får i uppdrag att omarbeta förslaget till genomförandeplan för 

 trygghetsbelysning på parkvägar enligt nedanstående. 

3 Därutöver anförs följande: 

 

Det är inte acceptabelt att besluta om en genomförandeplan som den som 

föreslås. Det framgår av tjänsteutlåtandet att rådande förutsättningar inte medger 

att kontoret föreslår en ambitiösare nivå på insatserna. Det framstår dock som 

absurt att gå till kommunfullmäktige – som har en budget som omsluter 10– tals 

miljarder – för att besluta om åtgärder på 10 miljoner kronor per år. En 

ambitiösare genomförandenivå bör föreslås istället. 

 

Vidare bör det framgå av underlaget att det knappast har någon betydelse vilka 

investeringar som görs på belysningsområdet om nämnden inte har råd att driva 

belysningsanläggningarna. Nämnden vet redan att driftsbudgeten är en trång 

sektor som begränsar ambitionsnivån när det gäller belysningen. Ändå framgår 

inte konsekvenserna på driftsbudgeten av beslutsunderlaget för 

investeringsbeslutet. Det är inte acceptabelt. 

 

Härefter framlades följande förslag till beslut: 

 

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten 

 Kajsa Stenfelt ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

Omröstning 



  

Ordföranden tog först upp förslaget om att återremittera ärendet och ställde det mot att 

avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet i dag. Därefter beslutade 

nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten 

Anders Broberg (kd) enligt följande: 

 

Nämnden instämmer i kontorets uppfattning om att syftet med förbättrad 

belysning i Stockholm ligger i linje med en ren, vacker och trygg stad. I samband 

med de miljömässigt eftertraktade armaturutbytena vill nämnden även poängtera 

att en förbättrad belysning även har en konstnärlig aspekt som bör beaktas. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


